

充电

在第一次使用前电池必须充满再使用 1.把充电器电线连接到耳机上插口。 2.充电时指示灯显示红灯,当充满电红灯熄 灭,显示蓝灯为满电状态。

# 开关机 ON/OFF

1.开机:按住多功能键大约5秒,源灯会长亮1秒,并 有语音提示"开机",直到红源灯交替闪烁,此时源 牙耳机已开启。 2.关机:按住多功能键大约5秒,红灯会长亮1秒,并 有语音提示"关机",此时蓝牙耳机即进入关机状态。





### 操作方法

力/大机·	(长按5秒/順撲感应升大
暂停/播放:	(单击)触摸感应开关
上一曲:	(连续三击)触摸感应开关
下一曲:	(连续双击)触摸感应开关
接听电话:	(单击)触摸感应开关
拒接来电:	(双击)触摸感应开关

提示: 音量加减需要在手机上调节

### 充电注意事项:

- ,使用DC5V充电器像电脑的USB端口或手机充电器 USB端口的输出电压(必须选择正规厂家的安全认 证充电器)
- ,在充电过程中红色的灯亮
- ,重复充电和放电会降低电池性能这是正常的可充电 电池

### 音量调节、播放音乐

1.音量:通话或音乐播放时,调节音量只能手机调。 1.自显光自场出海水相似为",则"自显光形之"机构"。 2.下一曲:岳乐播放时,短按3次多功能键,即可切 提到下一曲。 3播放音乐-短按多功能键。可启动手机上的音乐播 放器,短按多功能键可播放/指停。 4.电量不足时音乐或诸洁声音会失真。 5.温馨耀度形本产品支持1A充电头充电,建议不要用 性本

快充。 6.蓝牙版本5.4。

来电报号

1.来电时,蓝牙耳机会报手机号码,如13800000000

# 产品合格证 CERTIFICATE OF QUALITY

产品型号: \_\_\_\_\_GD11 产品名称: \_\_\_\_蓝牙耳机\_\_\_

执行标准号:\_\_GB/8898-2011\_\_ 检验人员: \_\_\_\_

01 🕹 🏘 检验结论: \_\_\_\_

## FCC Statement



Before the first use, the battery must be fully charged before use
1. Connect the charger cable to the headphone jack.
2. When charging, the indicator light shows a red light. When fully charged, the red light goes out, and the blue light shows a fully charged state.

### Turn ON/OFF







On/Off:	(Long press for 5 seconds) Touch sensing switch
Pause/Play:	(Click) Touch sensing switch
Previous song:	(Three consecutive strokes) Touch sensing switch
Next song:	(Continuous Double Click) Touch Sensing Switch
Answer phone:	(Click) Touch sensing switch
Reject incoming calls:	(Double click) Touch sensing switch

Reminder: Volume increase or decrease needs to be adjusted on the phone

Precautions For Charging:

2

# Volume adjustment, playing music

- I Volume Various making a call or playing music, adjusting the volume can only se done with the phone. Quickly press 5 times to switch between Chinese and English.

  2. Next track: When playing music, briefly press the multifunction key 3 times to switch to the next to the playing music, briefly press the multifunction key 10 playing to activate the music player on the phone, and short press the multifunction key to playpause.

  4. Music or call sound may be distorted when the battery is low.

  7 million of the product supports 1A changing head charging, it is recommended not to use fast charging.

  6. Wireless 5.4.



3

### Product certificate CERTIFICATE OF QUALITY

Product model: GD11 Product Name: Bluetooth headset

Executive Standard No: \_\_GB/8898-2011

Inspector: 01 & \*
Inspection conclusion: qualific

4

成品32X42mm